



Gandur

ISLANDSHÄSTFÖRENING

Datum: 240908

Sammanfattning från styrelsemöte

Tid: 14.00

Plats: HFRK

- I dag har vi besök av valberedningen. Valberedningen har nu börjat sitt arbete med att kartlägga behovet av nya styrelsemedlemmar 2025. Vi har alla i styrelsen blivit intervjuade och valberedningen berättar lite generellt om vad de uppfattat i dessa samtal.
- Vi har även besök av Lotta Ekelöv som driver Rya gård. Lotta berättar om sin verksamhet och att hon nu endast har islandshästar i sin ridskola. Lotta vill gärna samarbeta med vår förening och vi tar del av hennes tankar om detta.
- Dagens möte höll vi på HFRK för att vi skulle gå igenom ekonomin och delårsrapporten. PGA sjukdom så blev det ingen genomgång. Vi beslutade att ta upp det igen nästa möte men att vi fram till dess tar reda på om vi kan få stöd i att presentera en delårsrapport och även få lite kompetenspåfyllnad i ekonomiredovisning. Rfsisu har ett stöd i ekonomi och vi kommer kontakta dom för att få hjälp.

Vi diskuterar även framtida investeringar som vi på sikt uppfattar kan bli kostsamma. Det handlar om tex underhåll av banorna och hantering av föreningens inventarier.

- Vi har en tid diskuterat planering för Gandurs profiltävlingar. Styrelsen vill inte vara för detaljstyrande men vi vill gärna att vissa tävlingar är återkommande traditionstävlingar. Vi menar att IHD, första maj och såklart KM skall finnas med men att det även vore roligt om en Keppni kunde återkomma år efter år. Det är viktigt för oss att det finns något för alla.
- Anläggningsgruppen upplever att det är en del frågetecken kring vem som gör vad, det upplevs som om det missas saker ibland och att det är svårt att hitta en beskrivning på vad som skall göras och när. Vi pratade om att vi behöver en struktur som är tydlig där ansvarsfördelningen därefter sker i respektive grupp. Detta kommer vi fortsätta att jobba med.
- Vi fortsätter diskutera hur cafeterian kan skötas på bästa sätt. Det finns en del saker som behöver förnyas för att underlätta för dem som står för cafeterian på tex tävlingar. Vi fortsätter att ha samtal med personer som är intresserade av att göra något extra för cafeterian.



Gandur

ISLANDSHÄSTFÖRENING

Datum: 240908

Sammanfattning från styrelsemöte

Tid: 14.00 Plats: HFRK

- Martina som sitter i styrelsen för skånska islandshästförbundet (distriktet) Berättar om deras arbete. Vi kommer snart kunna hitta distriktets protokoll på Gandurs hemsida och vi kommer även att adjungera in Martina på våra styrelsemöte för att inte tappa viktig information. På vår hemsida kommer så småningom en egen flik för Skånska islandshästförbundet finnas där vi kommer kunna ta del av de aktiviteter som finns.
- Vi kommer att försöka påminna via sociala medier när det händer något i föreningen, sekreteraren ansvarar för att lägga upp länkar till Gandurs kalender.
- Intresse för medlemsmöte har uppfattats och på KM kommer styrelserepresentant finnas på lunchen för att ta emot förslag och idéer om vad man skulle vilja att ett medlemsmöte skulle innehålla.
- Vi pratar om att det vore trevligt att kunna ha någon stans att rida och träffas i vinter, ett ridhus. Lena kontaktar Mari på HFRK för att få ett pris på vad det skulle kosta att hyra ridhuset under vintern. Vi pratade även om att vi vill öka samarbetet med HFRK. Det har funnit förfrågningar från deras cafeteria om vi kunde hjälpa till på tex tävlingar.
- Vi har sedan en tid tillbaka beslutat om att köpa in nytt ljudsystem, det är nu på gång men vi kommer även komplettera med trådlös mikrofon.
- 6 oktober på HFRK

Undrar ni något ang de vi diskuterat eller har ni andra funderingar så är ni välkomna att höra av er på ordforande@gandur.se

Nu önskar vi alla en härlig sommar och hoppas att vi ses i Bruces skog. Vill ni vara med på något styrelsemöte så hör av er till ordforande@gandur.se